
Haarlem,  30 augustus 2020


Schriftelijke bijdrage aan de vergadering van de Commissie Beheer van de Gemeente 
Haarlem


Voor de vergadering van 3 september 2020 agendapunt 9 (inspreken over niet geagendeerde 
onderwerpen).


Geachte voorzitter en leden van de Commissie Beheer,


In uw vorige vergadering (18 juni 2020) is ons verzoek om het „Vervangingsplan populieren 
Heussensstraat Haarlem” te doen agenderen voor de vergadering van 3 september aan uw 
aandacht ontsnapt.


In uw vergadering van vandaag wordt ons verzoek met het plan opgenomen onder de ter 
kennisneming meegezonden  stukken (5.2). Wederom verzoeken we u erop aan te dringen bij het 
Raadspresidium om dat plan officieel te agenderen voor uw volgende vergadering.


Versterkt door de effecten van de stormen van de afgelopen maanden willen wij ons verzoek nog 
eens extra onderstrepen. Vele bewoners van onze straat voelen zich nog minder veilig in onze 
mooie omgeving. Ten bewijze daarvan laten we u een paar foto’s zien van de ernstigste tak-
breuken van de recente storm. Een impressie van de hoeveelheid takken en takjes die de rest van 
de straat sieren, daar zullen we u niet mee belasten. Er zijn redenen genoeg om tot vervanging 
van de populieren over te gaan.


En wat ons heel erg verontrust op dit moment en u ziet dat op de foto met het gele cirkeltje, is het 
feit dat een zware tak is afgebroken in de top (de kroon) van een van de populieren. Het betreft 
dus niet een tak uit de kroonvervorming, waarvan er zoals gezegd wederom vele zijn gesneuveld. 


Ons inziens is er dus alle reden voor een discussie in  uw commissie over de criteria voor 
vervanging van populieren. Op 1 oktober zullen we dus aanwezig zijn en ook dan van de inspreek-
mogelijkheid gebruik maken.












met vriendelijke groet,



Ton Jongerius, mede 
namens Gijs Brink





